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 Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-09-14, § 50 - 57 
 

Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Ellen Åkerström, Michelle Tirroniemi, Julia 

Hagström, Ann-Marie Kossowski, Daniel Järlestig, Linnea Grankvist, adjungerad Malin 

Johansson, ridskolechef  

Ej närvarande: Nora Åkerström, Katja Bergman, Anette Berg, Anna Blomstam, Nora Gröhn, 

Marie Johansson 

 

§ 50 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  

§ 51 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

  

§ 52 Val av protokolljusterare  

Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.  

  

§ 53 Rapporter  

a. Anläggning  

Summering 

• Traktorn är tillbaka. Vi har inte fått några räkningar än, oklart vad detta kostade oss.  

• Putsat hagarna  

• Sladdat infarterna både på gamla och nya sidan  

• Rensat och spolat brunnarna utanför gamla ridhusporten. Hoppas det blir bättre fart på dom  

• Hjälpt till på tävling med parkering och underlag  

• Påbörjat arbetet med ridslingan, snitslat upp ridvägen och haft kontakt med kommunen om 

att fälla träd 

• Som vanligt en del småfix 

 

Plan för kommande period 

• Spola de avlopp i gamla delen som har dåligt flöde   

• Justera en stolpe till grushagarna som blev sönderkörd vid tävlingen.  

• Reparera båda? Fodervagnarna, då dom tagit rejält med stryk  

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar  
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• Porten till nya foderkammaren verkar ha fått lite stryk, den verkar lite sned och är svår att 

stänga  

• Börja planera för att bygga en platta utanför nya foderkammaren, har fått hjälp med att 

dimensionera den.  

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  

 

Övrigt 

Använd felanmälansformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget 

blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel. 

 

   
Förra Perioden Status nu 

 

För diskussion 

Anläggningsgruppen önskar att vi utvecklar arbetet med felanmälansformuläret så att de får in 

anmälningar med allt som behöver fixas på anläggningen. Vi tittar på att göra ett nytt formulär 

med samma workflow som det gamla och hur detta kan synliggöras på webben. Maria och 

Daniel tittar på detta.  

 

b. Ridskola  

Summering 

I samband med faktureringen för period 2 är det några som har valt att sluta på grund av 

ekonomi. Förhoppningsvis kommer de igen, eller att nya elever börjar.  

Jobbar numera med bland annat fakturering i Fortnox som är ett nytt system för oss. Det mesta 

har gått ganska bra, men några småfel dyker upp ibland.   

Har lånat hem en ponny på prov – Pip - främst för att Blomman varit halt igen. Blomman är okej 

nu, och är under igångsättning. Beslut ska fattas framöver om vi ska köpa Pip eller inte.  

Vårt 65+ projekt är igång med hela 18 anmälda, det är sista gången under vecka 38. Förhopp-

ningsvis vill flera fortsätta att rida även när projektet är slut.  

Har sökt bidrag från Radiohjälpen, till att subventionera ridningen för elever med funktions-

nedsättning.  
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Varit på två ponnyridningar – vilket gick bra – en i sol och en i regn.  

Har haft möte med HARKUS, då vi vill öka förståelse och samarbetet med ridskolan. Vi önskar 

ha mer och fler “spontanhäng” i stallet, vilket de ska försöka bidra med.   

Projekt “Ridslinga” är igång, vi har snitslat upp vägen, och kommunen har varit på plats och 

markerat träd. 

Plan för kommande period 

• Ridlärarna kommer att ha en konferens i oktober för att planera 2024. Den finansieras via 

bidrag från RF-SISU  

• Ta hem unghästarna från betet 

c. Ekonomi  

Summering 

Det ackumulerade resultatet för juli ligger på -231,5 tkr vilket är 435 tkr bättre än budget  

(på -1,4 mkr). Detta har framför allt att göra med att:  

• Tävlingsverksamheten har gått bättre än budgeterat (extra tävlingar)  

• Vi har fått en del bidrag från Idrottslyftet (bidrag till ridslinga inte inräknat)   

• Vi är igen i fas gällande terminsavgifter efter intensiv marknadsföring   

• På utgiftssidan har vi inte köpt foder i den takt vi har budgeterat (det kommer jämna ut sig)  

 

Det har beslutats att amorteringsfriheten inte kommer påverka avskrivningen vilket gör att vi kan 

förvänta oss ett negativt resultat för året motsvarande budget.  

 

Vi har fått nya redovisare på Modern Ekonomi och har även bytt ekonomisystem till Fortnox då 

BL online inte skulle fortsätta vara tillgängligt för oss. Det kräver tillvänjning, vissa funktioner 

verkar vara bättre och vissa sämre. Vi jobbar med effektivisering och har till exempel redan 

sparat in på en del pappershantering genom lite digitalisering. 

 

Plan för kommande period 

Prognosticerat resultat 2023  

Resultat: -1 521 tkr  

Likviditetsresultat: 532 tkr (inte inkluderat framförallt kundfakturor)  

Ridslingeprojektet med bidrag från Allmänna Arvsfonden, ATG och RF SISU hanteras separat 

och ingår inte i prognosen  

 

Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (klart, Tenacious köpt juli)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (inväntar svar från elektriker)  

• Domarvagn (december)  
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• Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)  

• Uppfödning (pågår)  

• Ponny (oktober) 

• Flytta etablering av ligghall till 2024 

d. Tävling  

Summering 

Hopptävlingen i början av september gick bra, det blev fler starter än vad vi trodde i början även 

om vi kortade ner med en dag och inte hade någon uppstallning. Resultat inte klart än.   

 

Resultatet för sommardressyren blev över förväntan 69,9 tkr  

 

Plan för kommande period 

• Dressyrtävling helgen vecka 38 har väldigt få starter än så länge.  

• Tävlingar för kommande år ska läggas in senast 30 september. 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering  

• Lagt ut om event  

• Avsluta poängåret för HARK-insatsen  

• Hanna och Moa har gjort en intern årsplanering  

 

Plan för kommande period  

• Genomföra event  

• Planera nästa Event  

• Påbörja planering för HARK-GALA 2024  

• Lämna in fördelning till SIHS 

f. Ungdomssektionen  

Summering  

• Haft möte och planerat cupcakecupen, som tyvärr fick ställas in på grund av för få 

anmälningar. Vi publicerade facebook och instagram och hade affisch upp i två veckor.   

• Möte med ridskolan för att planera samarbete samt möte för att planera vi i stallet tävlingen, 

dit vi har 5 anmälda alltså ett lag.  

• Vi har lagt till alla i teams så att alla i USEK-styrelsen kommer åt teams nu.  

 

Plan för kommande period  

• Teoritillfällen för vi i stallet och Vi i stallet tävlingen den 24/9.  
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• Ska också komma och presentera oss på ridgruppernas teori under v 41 samt vi kommer 

att uppmuntra till samtal och stallhäng  

• Planerat för käpphästtävling i oktober 

• HARKUS evenemang ska framöver också marknadsföras på klubbens sociala medier 

 

Övrigt  

Barn och ungdomsrummet är nu låst och kommer att låsas upp i samband med aktiviteter samt 

närvaro av ledare. Vi kommer se till att det finns diverse material där till när rummet är öppet. 

g. Hyresgäster  

Inget att rapportera.  

h. Webb och IT   

Inget att rapportera.  

i. Sponsring 

Summering 

• Loopia och Kanthal är nya sponsorer  

• Vi fick avslag på sponsoransökan från Volvo med anledning att de redan stöttar en ridklubb 

som ligger närmare dem  

• Har genomfört inventering hos ICA Matkassen  

• Har skickat ansökan om sponsring från Länsförsäkringar Bergslagen för att ersätta låne-

hjälmar som kan behöva bytas ut 

Plan för kommande period. 

• Uppdatera TV i entrén med senaste sponsorerna.   

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Följa upp de företag som är tillfrågade 

j. Försäljning 

Summering 

Vi har beställt Bingolottos julkalendrar från svenska spel och Bingolotter till uppesittarkväll.  

 

Plan för kommande period  

Vi planerar att koncentrera oss på att sälja julkalendrar nu innan jul samt Bingolotter till 

uppesittarkvällen och nyårsbingon. Planen är att först maxa försäljningen för kalendrar i oktober 

och november. Att alla hjälps åt att sälja på sina arbetsplatser, till nära, kära, anhöriga och 

grannar. Om alla medlemmar säljer en kalender var så har vi sålt ca 500 kalendrar. Förtjänsten 

är störst på kalendrar så det vore toppen att få dom sålda. Vi har beställt 260 st. Dom kostar 

100 kr och 50 kr går direkt till ridskolan. 
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• Julmarknad på Skantzen med ponnyridning. Hoppas kunna ha försäljning utav kakservice 

och delikatesskungen och bingolotter 9-10/12.  

• Försöker ha försäljning av Newbody om vi hittar någon som kan vara ansvarig för detta. 

Michelle kollar med Anette.   

• Malin pratar med Westerqvarn om ifall vi kan få ha ett stånd till försäljning även här.  

k. Uthyrning 

Summering 

•  Distriktsstyrelsen kommer under september 

 

l. Interiör   

Summering 

Under september månad har det planerats inför hösten och planering kring ”städa Sverige” 

pågår förfullt. Eventet går av stapeln i oktober. Ger klubben 6000 kr till kassan. 

 

Plan för kommande period  

Det som är aktuellt nu är att få ihop några barn/ungdomar och andra medlemmar till att plocka 

lite skräp i 8 oktober mellan kl 12.00 – 16.00 i samarbete med städa Sverige och ICA Mat-

kassen. Vi kommer få ett område att städa. Uppdraget kräver cirka 15-20 ungdomar plus 1-2 

ledare, Michelle och Eva leder dagen. Vi kommer att få städmaterial såsom t-shirtar, handskar 

och säckar skickat till oss 1 vecka innan städdagen. Det finns ett evenemang på Facebook där 

man kan anmäla närvaro.  

 

Planering av dag för julpynt av stallet lördag den 25 november så att stallet är pyntat och fint 

innan hopptävlingen den 9-10 december. Förslag att HARKUS deltar och har lite julpyssel med 

barnen och att vuxna hjälper till med att pynta stallet.  

 

§ 54 Arbetsmiljö, säkerhet & trygghet  

Daniel har haft kontakt med ProtectYou angående brandlarmet som krånglar i sadelkammaren 

för stallet. Det är en del problem med leverantören av larmet.   

 

§ 55 Riktlinje för extra igenridning vid ideellt engagemang 

Förslag på riktlinje för möjlighet till extra igenridningar om man engagerar sig i något ideellt för 

klubben samtidigt som sin ridlektion är framtagen.  

 

Beslut 

Riktlinjen för extra igenridning vid ideellt engagemang som krockar med ridlektion antas enligt 

förslaget  
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§ 56 Övriga frågor 

• Nästa möte är torsdag den 12 oktober kl 18.30.  

 

§ 57 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

 

Maria Adolfsson, Sekreterare  Michelle Tirroniemi, Justerare  

 

Justeras: 

 

 

Eva Senderovitz, Ordförande 


